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KOHTLA-JÄRVE SLAAVI PÕHIKOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL nr. 1-2/4 

Kohtla-Järve                                                                                                              12.06.2024.a 

Hoolekogu koosoleku algus: 17.30 
Hoolekogu koosoleku lõpp: 19.00 
 
Hoolekogu koosoleku juhataja: Anna Pivneva, hoolekogu esimees 
Hoolekogu koosoleku protokollis: Veroonika Shirokova, hoolekogu liige 
 
Hoolekogu koosoleku töös osales 9 liiget: Svetlana Korotkova, Yuliya Salmina, Veroonika 
Shirokova, Anna Pivneva, Karina Andrejeva, Tatjana Orlova, Marina Vassiljeva, Heli Vilumets, 
Roman Špitšikov 
Hoolekogu kutsutud: Svetlana Vladimirova, Julia Kropatševa 
 
 
Kinnitatud päevakord: 
 

1. Kooli õppekava 2024/2025 arutlemine ning selle muudatuste kohta arvamuse avaldamine. 
2. Varia 

 
 
 

1. Kooli õppekava 2024/2025 arutlemine ning selle muudatuste kohta arvamuse 
avaldamine. 
 

Julia Kropatševa (õppejuht) rääkis kooli õppekava muutmise vajadusest. Kooli õppekava on 
põhidokument, mida tavaliselt muudetakse umbes 10 aasta jooksul. Kui vahepeal toimuvad väiksed 
muudatused, siis need lisatakse antud dokumendi sisse. Nüüd on aeg selle dokumendi üldosa ja lisad 
muuta ja viia kooskõlla Vabariigi Valitsuse 11.03.2023 määrustega kehtestatud uute „Põhikooli 
riikliku õppekava“ ja „Põhikooli lihtsustatud riikliku õppekava“ redaktsioonidega. Muudatuse 
tähtajaks on 01.09.2024. Erandiks on „Põhikooli riikliku õppekava“ lisa 1 „Keel ja kirjandus“, mis 
on viidud kooskõlla ja kehtib alates 1. septembrist 2023. 
 
Õppekava muudatus toimus perioodis oktoober 2023 – juuni 2024. Üldosa eest vastutavateks isikuks 
oli kooli õppejuht. Tegevusse oli kaasatud kogu kooli kollektiiv. Arutelud, täiendamised ja 
muudatused toimusid ainenõukogu- ja ühenduste koosolekutel, nii suuliselt kui ka kirjalikult, ning 
ühisdokumentide kasutamise viisil. Ainekavade eest vastutasid aineühenduste juhid, kes korraldasid 
töörühma tööd nii õpetajate koostööajal kui ka koolivaheaegadel. 
 
Allpool on loetletud kõige olulisemad muudatused: 
 

• Alates 1. septembrist 2024 algab eestikeelsele haridusele üleminek 1. ja 4. klassides, kus 
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õppetöö toimub 100% eesti keeles. Seoses sellega muutub ka kooli õppekeel. Õppekeel on 
eesti keel kõikides klassides, v.a. klassides, kus vastavalt PGS § 10015 võib muu keel olla 
õppekeeleks eesti keele asemel. 

• Loovtöö temaatika valiku, juhendamise, töö koostamise ja hindamise kord on lisatud 
lihtsustatud õppes õppivatele õpilastele vastavalt PRLÕK § 2 (2). 

• I kooliastmes kasutatakse õpilaste teadmiste ja oskuste hindamisel kehalises kasvatuses, 
muusikas, kunstis ja tööõpetuses mitteeristavat hindamist (AR/Arvestatud = 5 või 
MA/Mittearvestatud = 1). 

• Muudetud on kõik ainekavad ja loodud uus valikaine ainekava „Keel ja kultuur“. 
 

Samuti on tehtud olulised täiendused: 

• Vastavalt HTM järelevalve soovitusele on lahti kirjutatud ja täiendatud kooli eripära. 
• Enesejuhtimise ja ettevõtlikkuse ning üldpädevuste arendamise ja kujundamise võimalused. 
• Õppekava läbivate teemade käsitlemise põhimõtted läbi projekti ja enesejuhtimise päevade 

korraldamise. 
• Õppekorraldus õppe- ja kasvatustegevustes, sh A- ja B-võõrkeelte valik, I kooliastmes 

üldõpetuse õppetöö põhimõtete ja korralduse kasutamine. 
• Vabatundide kasutamise põhimõtted koos põhjendustega. 
• Stuudiumi e-päeviku märgete kasutamine ja tähendused. 
• Mitteeristava hindamise põhimõtete lahtikirjutamine. 
• Käitumise ja hoolsuse hindamise kriteeriumide lahtikirjutamine. 

Kommentaare või täiendusi hoolekogu liikmetelt ei olnud. 

Otsus: toetada õppekava muudatuste sisse viimist. 
 

 2. Varia 

2.1. Haridus- ja Teadusministri kohtumise ettepaneku arutamine 

Anna Pivneva (hoolekogu esimees) tutvustas hoolekogu liikmetele 11.06.2024 saadetud Haridus- ja 

Teadusministeeriumi poolt kirja. Kiri oli saadetud haridusministri nõuniku Daniel Kõiva poolt. Kirjas 

oli Haridusministri Kristina Kallase soov kohtuda Slaavi põhikooli hoolekogu liikmetega 14.06 kell 

18.30-19.30, et selgitada Kohtla-Järve koolivõrgu muudatuste ümber tõusetunud teemasid ning leida 

Järve linnaosale parim lahendus. 

Anna Pivneva viis läbi küsitluse, kes hoolekogu liikmetest saab tulla 14.06 kell 18.30. Selgus, et 

saavad osaleda ainult 4-5 inimest, mis on väga vähe. Hoolekogu liikmetelt tuli erinev arvamus ja 

kommentaarid seoses haridusministri külastusega. Viidi läbi ka hääletuse. 

Otsus: ministri kohtumise ettepaneku jätta vastuvõtmata 

Hääletamine: poolt 1, vastu 8, erapooletud 0. 
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2.2. Järgmine koosolek 

Järgmine koosolek on planeeritav augustis. Kuupäev selgub hiljem. 

 

/allakirjutatud digitaalselt/     /allakirjutatud digitaalselt/ 

Anna Pivneva       Veroonika Shirokova  

Hoolekogu esimees      Protokollija 


